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From: 5.1.2e

Sent: Tue 9/22/2020 11:46:15 AM

Subject: RE: rapportage ADR ; uiting van zorgen

Received: Tue 9/22/2020 11:46:16 AM

)

lk denk da et hier vanmiddag in het POB ook over wil hebben. Koppel daarna wel even terug.

Van: )
Verzonden: dinsdag 22 september 2020 12:42

Aan: FEZ-OFB-Financieel beheer

Onderwerp: FW: rapportage ADR ; uiting van zorgen

Ter informatie/graag bespreken

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INNEEETNBEEN0 ios n>Datum: dinsdag 22 sep. 2020 12:38 PM

Aon: INSETS) KET is.
Onderwerp: rapportage ADR ; uiting van zorgen

Beste 5.1.2e

Aangezien ik zojuist begrijp dat RRghelzas uitvalt, mail ik je onderstaande.

Kunnen we hier wellicht morge even telefonisch over spreken?

Bij deze geef ik een waarschuwing af t.a.v. het inkoopbeheer in relatie tot de ADR controle.

We hebben voor de zomer het ADR controle proces met de CFA’s op hun verzoek veranderd: VWS in de regie over de eigen
dossiers.

Dit heeft ertoe geleid dat we pas in juli het eerste overzicht hebben ontvangen van de “reguliere “inkopen.
Op 3 september hebben we van de ADR de additionele lijst “corona inkopen” ontvangen van 64 posten. Daar waar het HIS

dossiers betreft levert de HIS deze op en daar waar het VWS eigen dossiers zijn moet VWS dit opleveren. Dit loopt moeizaam.

ADR zegt dat nog 25 posten open staan (nog geen dossiers geleverd). Vorige week is een reminder naar iedereen gestuurd.
Hierop wordt door CFA’s aangegeven dat het te druk is om de dossiers tijdig aan te leveren.

Planning
Met betrekking tot de kwartaalrapportage is de planning dat deze in de eerste week van oktober gereed moet zijn. Ik had met

ECE. de ADR) afgesproken dat we trachten eind september de eerste twee kwartalen dan afgerond te hebben

voor de reguliere’ inkopen.
De rapportage kan echter niet definitief gemaakt worden voordat er hoor en wederhoor heeft plaatsgevonden ten aanzien van de

concept bevindingen van de ADR en de CFa’s in de gelegenheid zijn gesteld op deze bevind]

Het is op dit moment heel kort dag. Om die reden heeft CDI office contact opgenomenSEE.de vraag

wanneer wij de bevindingen kunnen verwachten. Daarop gaf hij het antwoord dat dit niet eerder zal zijn dan nadat alle

dossiers (dus ook de 64 posten van de corona lijst) zijn ontvangen.

Zorgen
Ik maak mij zorgen om meerdere redenen:

- Het proces is niet transparant en zeer arbeidsintensief aan onze kant.

- Nog belangrijker is de factor tijd. De wijziging van de ADR om niet eerder met concept bevindingen te komen voordat

ALLES (dus ook de corona inkoopdossiers) compleet is, heeft tot gevolg dat er vrijwel geen tijd zal zijn om een

doorgronde reactie te kunnen geven op de bevindingen. Dat kan er mogelijk toe leiden dat de ADR meer zaken

onrechtmatig zal beschouwen dan in werkelijkheid ook het geval is.

- Capaciteit: Gebleken is dat vooral de directie CZ - waar ook de meeste corona inkopen in vallen — dreigt een

capaciteitstekort te krijgen (hebben) om aan de verzoeken van de ADR te voldoen. Begrijp me alsjeblieft goed: ze

werken daar heel hard, dus dit is niet bedoeld als kritiek.

Gelet op deze aspecten maak ik mij zorgen dat het niet gaat lukken om alles op tijd aan te leveren. Dit kan leiden tot negatieve

bevindingen van de ADR die direct impact hebben op de omvang van de onrechtmatigheid. Het vraagt veel capaciteit intern ook

bij de ©fa’s
Daarnaast spelen nog de vragen van de ADR inzake rol LCH en Mediq waarbij afhankelijk van de juridische verhoudingen, het

aantal vragen van de ADR nog meer zal toenemen.
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De ADR zegt steeds meer te moeten gaan toetsen. Dit betekent dat in oktober weer nieuwe lijsten voor de afgelopen periode
komen. En vervolgens voor de daarop volgende periode.

Verzoek:

1. Ik begrijp dat de ADR bij FEZ rond de 60 vragen heeft gesteld omtrent de juridische verhoudingen t.a.v. LCH en Medig. Heb je
een beeld wanneer die vragen beantwoord kunnen worden?

2. FEZ is voor mij portefeuille houder naar de ADR toe. Hoe sta jij/ FEZ ertegenover om de ADR te vragen een onderscheid te

maken tussen de reguliere “bedrijfsvoering” en de corona (inkopen)” en een afspraak te maken i.s.m. DGCZ/ GMT wanneer de

coronadossiers worden opgeleverd (oktober/november zou mijn voorstel zijn).
3. bespreken met de DGCZ, uitgaande dat het aantal vragen zal toenemen, of hij voldoende capaciteit heeft voor de komende

periode.

Met vriendelijke groet,

Directie Organisatie, Bedrijfsvoering en Personeel

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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